
Styrelsemöte nr 7 i Arilds Byalag 2023-11-09 

Plats: Fredrik 

Närvarande: 

- Claes Lundgren 

- Christina Brattström 

- Eva Gauffin 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist, delvis 

- Fredrik Magnusson 

- Jennie Tyrberg 

 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg under Övriga frågor. 

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2023-09-27 

 Protokollet godkändes. 

4. Rapport ekonomi 

4.1-4.2 Ekonomin just nu och medlemsantal 

Per dagens datum har vi 437 betalande medlemmar och har fått in 87 600 kr i 
medlemsavgifter. Bassängen har kostat 49 000 kr och givit ett överskott på 
10 000 kr. Vi har inte fått något bidrag från kommunen till bassängen, vilket är 
brukligt. Vi saknar faktura för koldioxid. Vi har 38 personer anmälda till 
Kunskap och soppa och lika många till operaresan. Dessa event kommer att gå 
ungefär jämnt upp. 

4.3 Kontakt med banken om ränta 

Alla banker verkar ta lika mycket i avgifter. Fredrik ska försöka förhandla fram 
bättre ränta. Vi har 502 000 på banken, varav 222 000 avser Folkvis gåva. 

4.4 Ansökan om bidrag till Arildskonstnärernas vänner 



Clas Hellstrand hade lämnat in en ansökan om bidrag, bilaga 4.4. Efter 
diskussion enades styrelsen om att bevilja 10 000 kr från Folkvis gåva samt att 
föreslå Clas att ansöka om medel via Leader, se punkt 9. 

5. Verksamheten 

5.1 Uppföljning Arildsdagen 

Jennie har skapat ett mappsystem, som kan användas bl a för uppföljning av 
Arildsdagen. 

5.2 Arildslingan 

Kommunen är beredd att sätta upp en bänk invid slingan när byalaget anvisat 
en plats och markägaren Katolska Församlingen givit sitt tillstånd. Johan talar 
med Sverker Johansson om bägge frågorna.  

Fattades beslut om loga för Arildslingan. 

5.3  Välkomstskylt vid infarten mm 

 Jennie talar med Marko i frågan. 

5.4 Adventskaffe mm 

Vi ber Clas och tisdagsklubben sätta upp ljusslingan vid Purras backe den 14 
november och bistå med uppsättning av gran på Stelebacken den 21 
november. Slingan kan tändas genast. Granen tänds den 3 december kl 16:00. 
Då serverar Helena och ytterligare någon också kaffe, glögg och pepparkakor. 

Johan ansvar för adventskaffe den 10 december kl 15:00, om möjligt hos Mor 
Cilla. 

5.5 Fortsatt städning av poolhuset och skanning av dokument 

Med tanke på hur mycket som är utsorterat avstår vi från skanning av 
dokument. Uppsättning av hyllor och krokar planeras till mars. 

6. Kontakter med kommunen 

6.1 Kommunens förslag till lekplatser 

Lekplatsen ska påbörjas i år och vara klar till säsongstart. 

6.2 Cykelbanebygget från Nyhamnsläge 

Planbeslut är klart angående cykelvägen. Den ska nu projekteras och utföras 
och kan förhoppningsvis bli klar 2024. 

6.3 Önskemål om ny pool 



Claes betonade behovet av rejäl upprustning av poolen och föreslog att en 
ansvarig för projektet utses. Fredrik utsågs till ansvarig med bistånd av Claes. 

6.4 Önskemål beträffande badstegar 

 Tas åter upp med kommunen. 

6.5 Toa på Tussan 

Kommunen har lovat komma ut för att undersöka möjligheterna till en fast 
toalett.  

6.6 Anslagstavla på Busstorget 

Kommunen har lovat oss tre låsbara anslagstavlor. Beslöts att en ska sättas vid 
busshållplatsen och en vid hamnen. Beslut om placering av den tredje tavlan 
får avvakta. 

6.7 Parkslide 

Kommunen verkar ha skilda meningar i frågan. Josefine anser att växterna inte 
ska röras medan chefen säger att man tittar på olika möjligheter. 

6.8 Staty 

Kommunen håller på med frågan. 

6.9 Skötsel av kommunens mark och snöröjning 

Claes har varit i kontakt med kommunen.  

7. Information mm 

7.1 Redaktionsgruppen 

Ingen information. 

 Information under arild.se 

7.2 Information under arild.se 

Helena fick i uppdrag att be Marko lägga ut protokoll. Icke offentlig information 
läggs i stället i Jennies mappsystem, se punkt 5.1. 

Diskuterades om Byaläget ska återupptas eller om någon annan 
informationskanal bör upprättas.  

7.3 Inköp av reservdelar till tälten 

Ingen information 

8. Utestående punkter 



8.1 Upprustning röda hallar 

 Eva arbetar med detta. Skulle man kunna få medel från Leader, se punkt 9. 

8.2 Bänken på Snogaliden 

Den trasiga bänken ska tas bort. En ny bänk finns och vi väntar nu på att den 
ska sättas på plats av Länsstyrelsen. Vi har också bett om en bänk vid 
Räddningsstationen. 

8.3 Ansökan om pengar 

Ansökningar om kulturbidrag och om motverkande av ensamhet hos äldre är 
inlämnade i rätt tid. Något frågetecken återstår. 

Tisdagsklubbens aktiviteter är i hög grad riktad mot de äldre. Det bidrag vi kan 
få från kommunen för motverkande av ensamhet hos äldre får användas av 
Tisdagsklubben på valfritt sätt men med redovisning och verifikationer till 
byalagets kassör. 

9. Övriga frågor 

Claes rapporterade från möte med byaråden.  

- Forskning pågår om busstrafik. En bussgrupp har bildats. Christina väljs att 
ingåi bussgruppen med Helena som suppleant. 

- Man kan söka bidrag hos Leader, ett EU-projekt för att utveckla 
landsbygden inom EU. Kanske en möjlighet för att få ytterligare en badplats 
i Arild och kanske också något för Clas bokprojekt, se punkt 4.4. 

10. Nästa möte  

 Måndagen den 22 januari kl 18:30. 

Vi tar då upp frågan om utegym samt arrangemang för 2024. 

  

 

………………………………………………………………………………………………………………………. 

Claes Lundgren 

 

…………………………………………………………………………………………………………………………….. 

Helena Heuman 

 



 


